
Osadní výbor Kojetín 

Zápis z 2. schůze osadního výboru Kojetín ze dne 5. 2. 2016 

 

Přítomni: Ing. Lumír Zrník, Miroslav Rosa, Jitka Rakušanová, MUDr. Jakub Syrovátka,  

Jiří Holub, Antonie Štěpánková, Ing. Ivo Miček, Lubomír Holub, Stanislav Hrachovec,  

 
Omluveni: Otto Drescher, Petr Dousek 
 

Projednáno: 

1) Reakce města na požadavky a dotazy z předchozího zápisu 

2) Seznámení s rozpočtem města na rok 2016 

3) Dotazy na místostarostu, návštěva 03/2016 

4) Návrhy a náměty pro město 

5) Diskuze 

 

1) Reakce města na požadované investice v roce 2016 

V úvodu schůze nás předseda podrobně seznámil s reakcemi města na námi navržené 

investice na rok 2016. Výsledek byl velmi pozitivní. Podrobné vyjádření k jednotlivým 

investičním stavbám je uvedeno v příloze č.1 tohoto zápisu. 

 

2) Seznámení s rozpočtem města na rok 2016 

Po té nám přestavil plánovaný rozpočet města s investicemi, souvisejícími s naší obcí. 

Z uvedených částek nás překvapila investice na revitalizaci skládky ve výši 22,5 mil. Kč, která 

se váže na získání dotací. Zástupci obce by chtěli být seznámeni s obsahem projektové 

dokumentace. Obdobně je tomu u opravy ČOV Kojetín a sanace svahu, s předpokládanou 

částkou 4,1 mil. Kč. 

Podrobnější rozpočet města související s obcí Kojetín je přiložen v příloze č.2 tohoto zápisu. 

 

3) Návrhy a náměty na město 

Rozhlas – se opět stává aktuálním tématem. Po několika měsících fungování zaznamenali 

občané opět šumící rozhlas v obci. Mluvenému slovu je velmi špatně rozumět. 

Zazněla i otázka: Zda je nutné vysílat rozhlas každý den? Zda-li by vysílání nemohlo být 

omezeno pouze na nové informace. S každodenním opakováním stejných informací klesá 

pozornost posluchačů a lehce unikne nová důležitá zpráva. 

S rozhlasem souvisí i opět nefunkční informační světelná tabule umístěná na budově 

hospody, která má informovat o aktuálním čase. 



Osadní výbor Kojetín 

4) Požadavek na nový investiční záměr 

Současně velmi aktuálním tématem v obci je záměr: „Záchrany historické budovy hasičské 

zbrojnice z roku 1925 a vytvoření „srdce obce“. 

Jedná se o rekonstrukci budovy bývalé hasičárny. Toto téma je velmi diskutovanou záležitostí 

všech členů osadního výboru. V současné době v naší obci chybí důstojný prostor pro 

společná setkávání. 

Rádi bychom navázali na úspěšné společenské akce pořádané jak osadním výborem, tak i 

sportovním klubem. Občané Kojetína mají chuť žít společným životem a setkávat se při 

různých příležitostech. Bohužel v obci chybí místo, které by umožnilo celoroční setkávání, 

bez ohledu na počasí. 

V současné době jsou k dispozici prostory nevyhovující:   

- Hřiště, které je omezeno pouze na letní měsíce a ještě za příznivého počasí.  

- Místní hospoda, která je v pronájmu s nepříznivými vlivy hluku, kouře a náhodnými 

návštěvníky.  

- Místnost bývalého obchodu, které je v současné době využíváno pro sportovní účely (stolní 

tenis), bez vlastního sociálního zařízení, s lokálním vytápěním krbovými kamny, bez 

temperace. V případě možného využití je nutno topit a větrat několik hodin předem. 

Z výše uvedených důvodů máme zájem vytvořit pro spoluobčany prostory k setkávání a 

současně zachránit jinak chátrající budovu bývalé hasičárny, která je součástí historie naší 

obce a může poskytnout mnoho způsobů využití. 

Potencionál v této budově vidíme ve využití jako: 

- Společenská a hlavně celoročně fungující místnost pro pořádání menších kulturních 

akcí v obci. 

- Klubovna sportovního klubu. 

- Klubovna pro seniory 

- Knihovna 

- Zázemí osadního výboru. 

- Vnitřní prostor pro stálou expozici fotografií spojených s historií naší obce. Ve 

venkovním prostoru umístit informace o historii a současnosti obce. 

- Prostor pro pořádání tvořivých akcí pro ženy i děti. 

Členové osadního výboru vidí v záchraně budovy nový potenciál pro vytvoření důstojného 

prostoru pro společné celoroční setkávání občanů. 

Jsme si vědomi, že rekonstrukce a záchrana této budovy je nákladnou investicí, proto 

navrhujeme využít k její záchraně jeden z mnoha dotačního programů. 

Věříme, že se nám náš cíl podaří uskutečnit a společně vytvoříme: 

„Kojetín = krásné místo pro život“ 
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5) Diskuze 

Video prezentace činnosti osadního výboru v roce 2015. Shodli jsme se, že tuto prezentaci 

pro své spoluobčany spojíme s akcí „Táborák 2016, který se uskuteční 14. května 2016. 

Spoluobčané tak budou mít možnost vidět, co se změnilo a událo v naší obci v předchozím 

roce a přesvědčit se, že práce osadního výboru má smysl. 

 

 

V Kojetíně 7. února 2016 

Zapsala: Jitka Rakušanová 

Schválil: Ing. Lumír Zrník 


